
آقای فرماندار شما به داد تیم
شهرداری برسید

وضعیت نابسامان ، تاسف آور و تعجب آور تنها نماینده استان در لیگ
دسته یک ما را برآن داشت تا این درد دل را خطاب به شما به عنوان
فرماندار اردبیل برروی کاغذ آورده و از شما برای سامان بخشیدن به
عشق تعدادی از جوانان شهر ، شهری که شما مسؤولیت اجرایی آن را

برعهده دارید استمداد به طلبم.
آقای فرماندار شما را فردی ورزشی و دوستدار ورزش می شناسیم و
اینکه با آن پیشینه ورزشی و علاقه مندی به فوتبال چرا تاکنون لب
فروبسته و کلمه ای برای روشن کردن افکار عمومی در ارتباط با این
تیم برزبان جاری نساخته اید تعجب ما را دوبرابر نه بلکه چندین
برابر نموده اید که چه حکمتی و چه سر و رازی دراین کار بوده است.
وقتی فرماندار هر روز در ارتباط با عوامل و پدیده های گوناگونی
اظهار نظر کرده و به نوعی اشرافیت برامور شهرستان را در معرض دید
همگان قرار می دهد به چه دلیل در ارتباط با موضوعی که رابطه
مستقیم با شور و نشاط جامعه و حیثیت و آبروی ورزشی شهرستان دارد
دم فروبسته و به همه اتفاقاتی که در اطراف تیم می گذرد نظاره کرد
و آستین همت بالا نمی زند تا درمان دردهای این تیم در دستور کار

قرار گیرد.
تعجب آن وقت بیشتر می شود که می بینیم و می خوانیم که فرماندار
در راستای عمل به وظیفه خود حتی از تخلف دو نانوایی در سطح شهر
نمی تواند چشم پوشی نماید ولی چرا و چگونه در ارتباط با به خاک
سیاه نشاندن یک تیم فوتبال با سابقه و ریشه دار اقدامی نمی کند.

آقای فرماندار هنوز یادمان نرفته است که هر هفته درجریان رقابت
های لیگ دسته یک در گرما و سرما با جمعی از دوستان و اطرافیان
خود در جایگاه ورزشگاه تختی حضور می یافتید و از نزدیک بازی های
تیم شهرداری و از همه بالاتر و مهم تر شور و نشاط تماشاگران و
جوانان اردبیلی را مشاهده می کردید آیا ازبین بردن آن شور و به
تاریخ سپردن همه عشق و علاقه جوانان اردبیلی به اندازه وضعیت

دونانوایی در سطح شهر اردبیل برای شما اهمیت ندارد؟
آقای فرماندار شما که در ورزش حتی مسئوولیت دریکی از هیات های
ورزشی را نیز درکارنامه خود دارید نمی توانستید حداقل با یک
مصاحبه و اعلام موضع خود در قبال تیم در کاستن از ناراحتی های
جوانان علاقه مند به فوتبال و تیم شهرداری گامی هر چند کوچک بر
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دارید؟
آقای فرماندار درآن ایام سختی که از طرف شورا بحث واگذاری تیم
مطرح گردید و برخورد نامناسب برخی از اعضای شورای در اظهارنظر
های خود درکسب نتایج تیم درجریان رقابت های لیگ یک تاثیرگذاشت
انتظار هواداران از شما حمایت از باقی ماندن تیم در تحت پوشش
شهرداری و شورا بود. هر چند که در آن ایام برخی ها می گفتند که
درعمل یکی از موافقان سرسخت خداحافظی تیم از مجموعه شهرداری
بودید ولی باور کنید که این نقل و قول ها را نمی توانستیم
بپذیریم، چراکه اعتقاد برآن داشتیم حاج جواد زنجانی باید حامی
ورزش و فوتبال اردبیل و بخصوص تیم شهرداری باشد ولی با در نظر
گرفتن اتفاقات روزهای اخیر درکمال شرمندگی باید گفته شودکه
فرماندار اردبیل درجهت حمایت از هواداران فوتبال وعشق آنها یعنی

تیم شهرداری نتوانست نمره قبولی اخذ نماید.
آقای فرماندار چرا باید در شهری که فرماندارش حاج جوادزنجانی است
با تیم شهرداری با قدمتی نزدیک به 50 سال به مانند یک بچه سرراهی
برخورد شود. این روزها هر کسی که از راه می رسد نگاهی به این بچه
سرراهی می اندازد و از وضعیتش افسوس می خورد ولی نمی خواهد که
دستی در جیب کرده سکه ای برای وی هدیه نموده و یک دستی برسرش
بکشد . آیا این به نظر شما کم لطفی ، بی توجهی ، عدم احساس
مسئولیت و نادیده گرفتن خواست و انتظار جمعی از ساکنین شهری که

شما مسؤول آن هستید ، نیست؟
آقای فرماندار اگر کسی در این استان و شهرستان نیست که تیم را
تعیین تکلیف نماید حداقل شما به عنوان فرماندار اجازه ندهید بیش
از این آبروی فوتبالی و ورزشی شهری که اسطوره های ورزشی را در
دامن خود پرورش داده و تحویل ورزش جهان داده است بیش از این در
معرض خطر قرار بگیرد، تیم را منحل کرده وخیال همه را راحت
نمایید. اجازه ندهید جمعی ازشهروندان شما هر لحظه و هر ساعت
دلگیر باشند و فوتبال ما وسیله ای برای تحقیر شهر اسطوره های

ورزشی باشد . به این وضعیت با اعلام انحلال تیم پایان دهید.
خدا بزرگ است و رحیم است و رحمان. شاید در سال آینده صندلی های
شورای شهر ما در اختیار تعدادی از بزرگان ورزش دوست قرار بگیرد ،
شایـد خداونـد شهـرداری ورزشـی را نصـیب ایـن شهـر بکنـد و شایـد
فرمانداری در اردبیل مشغول به کار شود که ورزش را و سلامتی و شورو
نشاط جامعه را در اولویت کارهای خود قرار بدهد و آن گاه تیمی از
دسته سوم در رقابت ها حضور پیدا می کند و با اقتدار پیش می رود .
آرزو برای جوان ها عیب نیست، حالا که پای من نگارنده این سطور لب
گور است ایرادی نخواهد داشت که حداقل درا رتباط با فوتبال آرزویی



همانند جوانان داشته باشیم.
آقای فرماندار شما که از قدر قدرتان و تصمیم گیرندگان اصلی شهر و
استان می باشید حداقل شما جوانان و دوستداران فوتبال را دلداری
بدهید. به خدا ، شما را فرماندار و مسؤول این شهر می دانیم و
ورزش وفوتبال نیز جدا از مسائل و نیازهای این جامعه نبوده و
نیست، حداقل حرفی بزنید واگر تاکنون اقدامی کرده اید آنها را به
اطلاع عموم برسانید و اگر اظهار نظر در مورد فوتبال را برازنده
خود نمی دانید روابط عمومی شما این کار را انجام بدهد و مرهمی

برزخم های جوانان دوستدار فوتبال بگذارد.
و در نهایت باید گفت آقای فرماندار از شما به عنوان رزمنده
باسابقه دفاع مقدس و فردی که همیشه در صحنه های مختلف سیاسی
حضوری فعال داشته اید انتظار جامعه فوتبال و جوانان هوادار تیم
شهرداری بیش ازاین هاست. ما دوست نداریم در تاریخ ورزش اردبیل
ثبت شودکه در زمان فرمانداری جواد زنجانی ، شهرداری حمید لطف
الهیان و ریاست ذکی اله خوشبخت بر شورای شهر پرونده تیم 50 ساله
شهرداری در اردبیل برای همیشه بسته شد. این را ما دوست نداریم

شما نیز به این کار رضایت ندهید. یا حق


